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Адрес Botswana Development Corporation Limited 
Moedi, Plot 50380 
Gaborone International Showgrounds 
Private Bag 160 
Gaborone, Botswana

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Equity Participation 
In projects of a significant size and strategic importance and where the criteria outlined in BDC´s project format are fulfilled, consideration will be given
to BDC taking a shareholding in the business.

Loan Financing 
BDC can provide loan finance that meets the full requirements of a business. The loans are available at competitive interest rates and are repayable
over a period of up to 10 years, although in exceptional circumstances a longer repayment period may be considered.

Provision of Commercial, Industrial and Residental Premises 
BDC offers a wide range of business premises at competitive rentals. These facilities include the following:

Factory Units: These are currently located in Gaborone, Lobatse, Francistown, Selebi-Phikwe and Ramotswa. The sizes of units range from
200 to 4000 sq. m. Under certain circumstances, BDC may build a factory to the specific requirements of an investor. Rentals for such a facility
would be slightly higher than that of a standard factory.
Commercial Premises: The Corporation offers accommodation for commercial enterprises. Some of these retail complexes also include office
space for rental.
Residential Premises: BDC provides limited residential accommodation at competitive rentals.
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Company Profile of Botswana Development Corporation Limited

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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